



## Ms LIN Shun Heung Ophelia 連舜香女士

Founder & Managing Director, Meiriki Japan Company Limited 日本命力健康食品有限公司創辦人兼執行董事

**Category: Non-listed Companies Categories - Executive Directors** 

類別:非上市公司-執行董事



Ms LIN Shun Heung Ophelia Founder & Managing Director, Meiriki Japan Company Limited 日本命力健康食品有限公司創辦人兼執行董事 連舜香女士



## Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Ms Lin Shun Heung Ophelia is a well-rounded Board member. She continuously seeks to improve her leadership and management capabilities and sets clear business goals and objectives. Her contributions to good corporate governance have been recognised through multiple awards in ESG and green policies. She has contributed to codes of conduct for staff and management and the board's focus on internal control policies. In addition, she added value to an increased focus on and controls over product safety risk, reputation risk, legal compliance risk, and more. Ms Lin absolutely deserves the Award.

連舜香女士是一位能力全面的董事會成員。她不斷尋求提高自己的領導和管理能力,並制定明確的業務目標。她對良好的企業管治的貢獻通過ESG和綠色政策的多個獎項得到認可。連女士為員工和管理層的行為準則以及董事會對內部控制政策的關注作出了貢獻。此外,連女士加強了對產品安全風險、聲譽風險、法律合規風險等的關注和控制。連女士獲獎當之無愧。





Ms Ophelia Lin and operation committee members toasting with all employees in annual dinner. 連舜香女士與企業營運委員會成員與全體員工於调年晚宴舉杯祝酒。



Ms Ophelia Lin was Invited by Cambridge University to attend the 30th Anniversary Seminar held at Buckingham Palace, as 250 global leaders, leaders from business, government and civil society discuss sustainable development issues.

連舜香女士獲劍橋大學邀請,以全球250位領 袖的身份出席在英國白金漢宮舉行的30周年研 討會,領袖來自商界、政府以及民間組織,討 論可持續發展的議題。



In the early days of the epidemic, there was a shortage of masks, and Ms Ophelia Lin immediately cohesive society to donate anti-epidemic materials underprivileged families to solve the urgent needs of the society.

在疫情初期口罩短缺,連舜香女士即時策動網絡捐 贈防疫物資予基層家庭,解決社會燃眉之急。



## Message from Awardee 得獎者的話

The world is constantly changing. Early preparation in a good corporate governance strategy is essential for the stable development of enterprises. Digital transformation, risk management, talent training, and environmental protection are all major trends in global enterprises development. We can enhance our competitiveness and cope with an uncertain environment by practicing sustainable development. This award recognizes the company's governance direction and serves as a motivator for us to continue to be a leader in the "New normal" circumstances. By sharing our own success stories, we hope to be at the forefront of sustainable development.

世界瞬息萬變,企業能穩定發展,在於及早建立良好企業管治策略。數碼化轉型、風險管理、培訓人才、環境保育都是全球企業發展的大趨勢。實踐可持續發展方可增強競爭力,應付充滿不確定性的大環境。是次獎項肯定了公司的管治方向,亦是我們在新常態中繼續領航的動力。透過分享自身成功經歷,期望能成為可持續發展領域的先驅。